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Referat møte i Skoleutvalget 04.12.24 

 
Tilstede:  
Kaél Stanfield Johnsen (2STE), Anna Nikoline Bremnes (2STE), Amaru Labbe-Bovin (2STA), Mie Svensson (2STA), 
Elliot Finnstø Lorentzen  (2STC), Kristiane Junge Gulseth (3STD), Gunnar Solvang (lærer), Trine Ekrem (adm. leder) 

(sekretær i utvalget), Brit Marie Helle (rektor og fylkets representant),  
 
Frafall: Ingen 
 
 
 
Møtedato: 04.12.24 
Tidspunkt: 11.30-12.30 
Møterom: 1.4.04 
 
 
Møteleder: Elliot Finnstø Lorentzen  Referent: Trine Ekrem  
 
 

                 
 
 
 

Saknr Saker Referat: 
 

18/24 Nye retningslinjer om 
fraværsgrensen 

Ny regel gjelder fra 1.8.25: Alt fravær teller på 10%’en, man 
trenger ikke legeerklæring. Etter 10% fravær må man levere 
legeerklæring. 
Fravær pga elevråd og Skolemiljøutvalg går ikke på fravær. 
Fravær til oppkjøring og teoriprøven unntas fra fravær. 
Fraværet blir bare avregnet en gang pr skoleår.  

19/24 Juleavslutning 20.desember 
 

Avslutningen blir som den var i fjor: elevene deles i grupper, og har 
halvparten med kontaktlærer og halvparten i kantina. Bussene går 
kl 11.00. Oppmøte 8.10. 
Hvis noen vil bidra, så gi beskjed til Gunnar. 

20/24 Etablere en ryddeklasseordning 
 

Det er mye rot og søppel på skolen.  
Forslag om at hver klasse har hver sin uke hvor de rydder søppel. 
Forslaget er positivt mottatt av Skoleutvalget. 
Tidspunkt: etter lunsj hver dag en uke, ca en halvtime. 
Start etter nyttår!  
Starter med 4 PÅ og deretter 3-klassene før 2-klassene og 1-
klassene til slutt. 

21/24 Nye retningslinjer for KI 
 

Dette er lagt ut på skolens hjemmeside, og må følges nøye.  



 Side 2 av 2 

 

 
 

Bruk kun NDLA sin KI-tjeneste, vær kritisk, ikke del personlig 
informasjon og oppgi at du bruker KI som kilde. 

22/24 Arbeid med tall fra 
elevundersøkelsen 
 

Undersøkelsen er ferdig, og det kom 86% svarprosent fra skolen 
totalt. 
Tidsplan: Resultatene kommer 13. januar. Lærerne får tallene først 
omtrent samtidig med elevrådet, deretter blir det tatt ut i klassene.  
Etter det skal klassene jobbe med resultatene i sin klasse.  
Forslag om elevrådsmøte i uke 4; torsdag 23.1 kl 12.00 hvor dette 
kan drøftes. 
 

23/24 Fremtidsverksted - elever inviteres 
med i å påvirke satsingsområder for 
skolen 
 

Dette blir tema på elevrådsmøte torsdag 24.1. Møtet utvides til tre 
timer langt møte denne dagen, dvs fra 12.00-15.00. 
Bakgrunn: det skjer mye endringer i samfunnet og vil kreve mye av 
skolen og av elever. Hvordan vil verden og skolen se ut i 2030? 
 

24/24 Eventuelt 
 
Sosialkunnskap er fjernet som fag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gi beskjed at man har fått beskjed/ 
bekrefte at man har sett meldinger 

 

 
 
Faget er tatt bort pga økonomi. Det er mange i klassen som hadde 
valgt det hvis det kom opp.  
Det kan være vi skal ha sosialkunnskap i stedet for «Sosiologi», 
men vi kan ikke ha begge. Mie sjekker med sin klasse hvor mange 
som vil ha det, og om det evt er et alternativ i stedet for «Politikk og 
menneskerettigheter». 
Det er bestemt at faget ikke skal tilbys kommende skoleår. 
Spansk 3 har vært forsøkt satt opp flere ganger, med veldig få 
elever. 
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